
 

 

 

 

Gjøl Private Vandværk a.m.b.a. 

Bestyrelsesmøde den. 6.April. 2024. kl. 9.00 

Mødested Vandværket. 

Referat 

Tilstede: Mogens Poulsen, Henry Andersen, Rasmus Rodkjær, 
Jørn Just og Anders Lynge Kjeldsen 

 

01. Konstituering efter generalforsamling 

Formand: Mogens Poulsen 

Næstformand: Henry Andersen 

Vandværkspasser: Jørn Just 

Kassere: Henry Andersen 

Sekretær: Anders Lynge Kjeldsen 

 

02. Generalforsamling (evaluering) 

Regnskabet skal lægges på hjemmesiden. 

Henry undersøger om regnskabet kan sættes anderledes op. 

Det blev bestemt at bestyrelsen indhenter et tilbud fra to 
forskellige revisorer inden næste generalforsamling. 

I forbindelse med generalforsamlingen blev der stillet to 
spørgsmål til regnskabet. Henry har formuleret et svar på hvorfor 
udgifterne til vandanalyser og software er steget. Bestyrelsen er 
enige om at svaret er fyldestgørende. Svaret skal lægges på 
hjemmesiden. 

Vandrådet undersøger om vi kan bruge det samme firma til at lave 
vandanalyserne i hele Jammerbugt kommune.  

Referatet fra generalforsamlingen er skrevet under og arkiveret.   

03. Status på vores hjemmeside 



Generalforsamling mangler at blive lagt op på hjemmesiden. 

 

04. Status på nedrivning af vandværk Gårdkærvej Gitte Madsen 

Henry har skrevet til Ida Madsen om hvad status er. Vi afventer 
svar. 

  

05. Generator og motor  

Der mangler en software opdatering. 

Mogens spurgte til om vi skulle investere i 1200 L dieseltank. Den 
tank vi har i dag er 400 L. Den nuværende tank skulle gerne kunne 
dække forbruget i omkring 8 dage. Derfor vurderer bestyrelsen 
ikke at der er et behov for det nu. 

 

06. Lykkegårdsvej 6-8 Bakkevænget 1. 

Mogens undersøger pris for at få lavet stophaner på 
Lykkegårdsvej og Bakkedraget. Der er afsat 100.000 kr. 

 

07. Silhorko 

På tirsdag kommer Jim og undersøger vandmålerne på 
vandværket. 

 

08. Brøndborer 

I uge 16 kommer der en ny brøndborer der skal undersøge 
boringen. 

 

09. Tank 

Tanken skal renses. Mogens aftaler med Jim hvornår arbejdet kan 
udføres. Vi skal i den forbindelse lægge en plan for hvornår 
forbrugerne skal informeres om at de ikke må bruge så meget 
vand. 

 

10. Takstblad for 2025 

Henry sender takstblad til kommunen. 

 



11. Status for BNBO 

Intet nyt. 

 

12. Liste over forbrugere  

Joan laver liste over forbrugere. 

Det vil være fordelagtigt hvis det blev lettere at finde brøndene 
hvor vandmålerne sidder i sommerhusområdet.  

  

13. Stik på Hans Kirksvej(Hans Henrik) 

 

14. Evt. 

Henry gennemgik balancen. Det ser fornuftigt ud. 

 

Det blev diskuteret om der bør laves en forbindelse til Aabybro 
vandværk.  

 

15. Næste møde. 

25. april 2024 kl. 18:00. 

 


